

Title (en)

METHOD FOR PRODUCING SYNTHETIC MATERIAL-CONTAINING POWDER.

Title (de)

VERFAHREN UND HERSTELLUNG EINES KUNSTSTOFF ENTHALTENDEN PULVERS.

Title (fr)

PROCEDE DE FABRICATION D'UNE POUDRE CONTENANT UN MATERIAU SYNTHETIQUE.

Publication

**EP 0163649 A1 19851211 (DE)**

Application

**EP 84900835 A 19840221**

Priority

AT 60983 A 19830222

Abstract (en)

[origin: WO8403294A1] Method for producing a finely divided powder containing a thermoplastic synthetic material wherein, to form the particles containing the synthetic material, the thermoplastic synthetic material is incorporated into a non-aqueous carrier substance which is liquid in the melting temperature range of the synthetic material, is mixed in the melting temperature range with the carrier substance and ground lime is added to this mass before further adding an aqueous slurry to the mass. The reaction which takes place between the lime and the aqueous slurry causes the transformation of the mass into a powder containing the synthetic material. Bitumen is particularly used as a carrier substance. Said powder may be conveniently used to form a bituminous binder containing the synthetic material for construction materials.

Abstract (fr)

Procédé de fabrication d'une poudre finement divisée contenant un matériau synthétique thermoplastique, au cours duquel, pour former les particules contenant le matériau synthétique, on introduit le matériau synthétique thermoplastique dans une substance porteuse non-aqueuse qui est liquide dans la zone de température de fusion du matériau synthétique, on le mélange dans la zone de température de fusion avec la substance porteuse et on ajoute à cette masse de la chaux vive moulu avant d'ajouter encore à la masse une boue aqueuse. La réaction qui se produit entre la chaux vive et la boue aqueuse provoque la transformation de la masse en une poudre contenant le matériau synthétique. On utilise en particulier du bitume pour servir de substance porteuse. Cette poudre peut être avantageusement utilisée pour former un liant bitumineux et contenant le matériau synthétique pour des matériaux de construction.

IPC 1-7

**C08L 95/00; C08J 3/12; E01C 7/26**

IPC 8 full level

**C04B 18/02** (2006.01); **C08J 3/12** (2006.01); **C08J 3/20** (2006.01); **C08L 23/00** (2006.01); **C08L 89/00** (2006.01); **C08L 95/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**C04B 18/02** (2013.01 - EP US); **C08L 95/00** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8403294 A1 19840830**; AT 383823 B 19870825; AT A60983 A 19860615; BR 8406985 A 19850702; CA 1214893 A 19861202; DD 224312 A5 19850703; DK 478084 A 19841005; DK 478084 D0 19841005; EP 0119985 A1 19840926; EP 0163649 A1 19851211; ES 529899 A0 19850801; ES 8506779 A1 19850801; FI 851157 A0 19850322; FI 851157 L 19850322; HU 195672 B 19880628; HU T38113 A 19860428; JP S60500624 A 19850502; NO 844182 L 19841019; US 4617201 A 19861014

DOCDB simple family (application)

**AT 840009 W 19840221**; AT 60983 A 19830222; BR 8406985 A 19840221; CA 447828 A 19840220; DD 26019684 A 19840220; DK 478084 A 19841005; EP 84890032 A 19840221; EP 84900835 A 19840221; ES 529899 A 19840221; FI 851157 A 19850322; HU 107584 A 19840221; JP 50095484 A 19840221; NO 844182 A 19841019; US 76423285 A 19850809